
Actualiteitsvraag 1 

 

 

Raadslid Johan Ursem stelt namens de fractie CDA Koggenland de volgende vragen: 

 

 

Vragen: 

 
1. Afgelopen woensdag is er tijdens de regionale raadsledenavond informatie verstrekt over de 

spreidingswet en de betekenis daarvan voor onze regio. Welke locaties zijn er bij het college in 

beeld voor de opvang in Koggenland? 
 

2. In de afgelopen weken is er veel aandacht in de media geweest voor netcongestie. Om dit 

probleem te verhelpen moeten er transformatiestation bijgebouwd worden. Vanwege lange 

procedures verloopt dat minder snel dan gewenst. Wij hebben begrepen dat er ook in 

Koggenland twee plaatsen worden gezocht voor die stations. Kan het college aangeven welke 

plaatsen daarvoor in beeld zijn en wanneer het college verwacht daar de benodigde procedures 

voor te gaan voeren. 

 

 

Actualiteitsvraag 2 

 

 

Raadslid Ed Dekker stelt namens de fractie CDA Koggenland de volgende vragen: 

 
1. Van een inwoner van De Goorn begreep ik dat er in een informatiebijeenkomst over de 

woningbouw op locatie Jozefschool in De Goorn is aangegeven dat in het 2e kwartaal van 2024 

gestart gaat worden met de bouw van deze locatie, maar dat er nog niet bekend is wat de 

indeling van de appartementen wordt en ook niet hoe groot de appartementen worden. 

Kunt u ons een update geven over de stand van zaken omtrent de woningbouw op deze locatie? 

 

2. En kunt u ook een update geven over de woningbouw op de locatie van de voormalige scholen 

in Avenhorn? 
 


